

兹证明:

东莞达晨电业制品有限公司

统一社会信用代码: 91441900617688474W

注册地址: 东莞市石碣镇新城区

经营地址: 广东省东莞市石碣镇新城区新风东路 15 号

邮编: 523290

职业健康安全管理体系符合:

GB/T45001-2020 / ISO45001:2018

职业健康安全管理体系覆盖范围:

线缆及线缆配件的设计与生产及相关管理活动

证书号: S2024052204R2M 签发日期: 2024年05月14日

有效期至: 2027年05月13日

初次认证日期: 2024年05月14日 在证书持有者的管理体系持续符合标准要求的运行 条件下, 认证有效期为三年。有效期内, 每年需进 行监督审核,并以是否加贴监督合格标识为准。



第一次监督审核 标识加贴处





SHENZHEN ZHONGSHENG CERTIFICATION CO.,LTD.

This is to certify that:

DONGGUAN DACHEN ELECTRICAL PRODUCTS CO., LTD. Unified social credit code:91441900617688474W

Registered Address: Xincheng District, Shijie Town, Dongguan City, Guangdong Province, P.R.China

Business Address: No. 15, Xinfeng East Road, Xincheng District, Shijie Town, Dongguan City, Guangdong Province, P.R.China ZIP:523290

Has implemented the Occupational Health Safety Management System in conformance with:

GB/T45001-2020 / ISO45001:2018

The scope of the Occupational Health Safety System includes: *DESIGN AND MANUFACTURE OF CABLE AND CABLE ACCESSORIES AND RELATED MANAGEMENT ACTIVITIES*

Certificate number: S2024052204R2M

Date of issue: **05-14-2024**Date of expiry: **05-13-2027**

Date of initial certification: **05-14-2024**The certification is valid for three years under the condition that the certificate holder's management system complies with the standard requirements. During the term of validity, the certificate shall be supervised and audited every year, and shall be marked with the qualified logo after supervision.



Approved by (GM):

1st surveillance 2nd surveillance

